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Ännu ett år har nästan gått och vi har varit i gång med vattenfrågor i 14 år. En del har gått framåt och 

en del frågor står och stampar.  

I maj fick vi se skisser på det nya omlöpet i Boberg. Bra att det är igång men för en del av oss ser vi 

stora ingrepp i den fina naturliga miljön i fallet i Boberg. Lars-Åker berättar att det inte hänt så 

mycket under året. Nya omprövningarna pausades ett år, men för Suseåns del skickade de in till Mark 

o Miljödomstolen 1 september 2022. Även domstolen har nog tagit paus så för Suseån har det ej 

blivit några huvudförhandlingar än. Positivt för vattenkraften i Suseån 2023 är att Berte Qvarns nya 

kraftverk togs i drift 30 november. 

I augusti träffades ett 

40-tal och 

diskuterade hur 

dikningsrensning kan 

göras. Måns 

Torstensson visade 

sin dikesrensnings-

maskin som använts i 

Ramsjökanal vid 

Björnhult.  Vid det 

mötet visades 

intresse för att bilda 

en studiecirkel om 

dikning och dikningsföretag. Den är nu i gång för delen av Suseån som är ovanför Getinge.  
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I september träffades styrelsen i Getinge och fick se Anders Carlssons damm som ska avvattna ca 10 

ha och även användas till bevattning om så behövs. Vi vandrade längs Suseån och fick se delar som 

borde rensas och delar som sköts bra, genom att ta bort sly och träd som tenderar att lägga sig i ån. 

Suseån har översvämmats flera gånger i år.  

I september representerade Roland oss vid Sparbanksdagarna. Vi har tagit fram en ny folder och nya 

flaggor så att vi syns bra.  

TURs vattenråd ordnade ett webinarium med Trafikverket i oktober. Tror att vi alla tycker att 

Trafikverket numera vill delta och agera mer än tidigare.  

I november hölls referensgruppsmöte i Kvibille. På mötet berättade Krister Stenberg LRF, om skötsel 

av diken och dikningsföretag. Vad vi kan göra och vad måste vi göra. MSB och SWECO gör en ny 

översvämningskartering i Suseåns avrinningsområde – Så frågan är ”Vad tittar de på och vad kan vi 

göra?”.  

Provtagningar har skett vid Bertekvarn och vi ser fram emot att se samanställningar framöver. 

Provtagningen finansieras av Berte Qvarns fond. 

 LEVA samordnarna fortsätter som tidigare. Har du några frågor så kontakta gärna dem.  

Kalle - kalle.strom-tottrup@hushallningssallskapet.se  

Harald - harald.lagerstedt@hushallningssallskapet.se  

 

Kommande  

Studiecirkel – ”Att äga och förvalta diken” – om markavvattning, skötsel av diken och 

kanalföretag.” 5 träffar med start tisdag 6 feb 2024.  

Anmälan till Shlomo Gavie shlomo.gavie@gmail.com, 0702652330. 

eller till Studieförbundet Vuxenskolan cirkel 2024. 

LRF kontakt Fredrik Klang, 0702702314.  

 

Årsmöte med Suseåns Vattenråd på Kvibille Gästis 

torsdag den 21 mars 2024 kl 18,30. 
Diskussioner med Christer Jansson, sakkunnig på LRF i vattenfrågor. 

”Kan Suseån ta emot mer vatten i framtiden?” 

Vi syns väl då!  

 

________________________  

Kontakt: Ordförande Ingvor Johansson, 073-0456889, ingvorjohansson@telia.com  

Samordnare Per-Anders Linder, per-anders.linder@halmstad.se 

Hemsida www.suseansvattenrad.se  
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